

# 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

## 銀獎 Silver Award

交通及物流業

Transport and Logistics



聯合包裹運送服務公司

UPS Parcel Delivery Service Limited

聯合包裹運送服務公司承諾在各方面不斷進步，透過提高效率、節約資源和盡量減低對環境的影響，致力改善公司的營運模式，同時實現可持續發展的願景。

UPS Parcel Delivery Service Limited is committed to continuous progress in every aspect of its business. Through efficiency enhancement, resource conservation and minimisation of environmental impact, UPS strives to enhance its operating practices and achieve its vision on sustainable development.



透過引入零排放電動貨車和混能汽車，以及提高歐盟四期排放標準或以上的運輸車輛比例至超過94%，減少碳足跡。

Reducing carbon footprint through introducing zero-emission electric delivery trucks and hybrid electric vehicles as well as uplifting the ratio of delivery vehicles with Euro IV emission standards or above to over 94%.



透過電子儀器傳送客戶取貨訊息及收貨人簽署，以及設立網上系統查詢運輸及包裝細節服務等，積極減少印刷用紙。

Actively reducing the use of print-outs through different systems, such as transmission of customer pick-up messages and collection of receivers' signatures through electronic devices as well as the setting up of online system for shipping and package data.



為顧客提供含再造成份及耐用的包裝材料，亦會將狀況良好的包裝材料和木卡板重用，以珍惜資源。

Offering customers with packaging materials that contain recycled content and are durable for reuse. Old packaging and wooden pallets which are in good condition will also be reused for resource conservation.